
Dagsorden  
1. Bestyrelsestid (kun bestyrelsen) 

2. Gennemgang af referat fra sidste møde 

Ingen bemærkninger. Der skal følges op på mailen fra Holstebro Kommune 
omkring moms på opkrævning af timer til foreningerne. MM laver mail. 

3. Kort info fra Halinspektør 

Påskecup gik godt. Ca 50.000 kr. i omsætning i kiosken. Scoringstastaturet 
er i stykker igen og skal laves.  

En af afløserne har fået livredderprøven. 

JDJ deltager i uddannelse udbudt af Holstebro Kommune, omkring rollen 
som vært. Afsluttes med en eksamen.   

4. Padelbaner – Beslutning om videre proces.  

Ingen henvendelser efter pressemeddelsen i avisen. JDJ og SC inviterer dem 
der har givet billigste tilbud ind til en drøftelse om at lave en mindre hal med 3 
dobbeltbaner og hvilke andre muligheder der er for at lave det billigere. Hvis 
det ikke giver noget, tages kontakt til de to andre tilbydere. PPF tager kontakt 
til banken og høre til muligheder for at ansøge Sparekassen Danmark 
fondene.  

Punktet tages op på næste møde. 

5. Opfølgning på strategipunkter 

Der er følgende 2 punkter tilbage på listen: Padelbaner og weellnes. 
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6. Opfølgning på wellnessarrangement 2.0 

Vellykket – 18 ud af 20 pladser solgt. Der er fundet 2 kandidater der vil 
uddanne sig som gusmestere. Wellnes by Byskov vil gerne komme til et 
lignende arrangement igen. Saunagus er især efterspurgt. Holstebro holder 
kursus i saunagus og vi har mulige kandidater til at sende afsted på det. Når 
vi selv får nogen uddannet holdes der løbende saunagus. Wellnes aftener 
holdes evt. 4 gange årligt og ligges ind i årshjulet, så datoerne også kan 
meldes ud.  

7. JDJ fremlægger vedligeholdelsesplan 

Udskiftning af vinduer i svømmehallens herreomklædning og afløbsriste i 
svømmehallen bør skiftes nu i dette regnskabsår og kan finansieres af 
hensættelser til vedligehold. JDJ indhenter tilbud på ny scoringstavle og pult 
samt på træbeklædning, udhæng og termoglas mellem cafe og 
svømmehallen. Disse punkter på planen udsættes til næste regnskabsår. Der 
skal laves en mere langsigtet vedligeholdelsesplan.  

8. Fastlæggelse af investeringsplan  

Der er et ønske om en stor fælles sauna med et udeområde, som vil kunne 
være ud for omklædningsrummene ved vinduerne. PPF opfordre til at taget 
et kig på Arrild Svømmehal. Nuværende saunaer kan laves om til 
familieomklædning. JDJ finder ud af priser og ideer.  

Der er stadigvæk et ønske om udendørs fitness område.  

9. Budget 24/25 

Gennemgang af budget 24/25. PPF tilretter og sender til BG.  

10. Evt. 

Intet. 
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